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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Meghallják-e a Pest megyei emberek hangját? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Lamperth Mónika belügyminiszter asszonyhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

2004. május 1-jétől Magyarország a Európa Unió tagjává vált, amivel számos lehetőség nyílt
az ország és polgárai számára . Úgy tűnik azonban, hogy sajnos a Pest megyei polgárok a
tervezett NUTS 2-es régiók kialakításának következtében nem hogy elesnek ezen előnyöktől,
de elképzelhető, hogy több hátrányt is szenvednek .
Ez abban az esetben következne be, ha Budapest és Pest megye továbbra is egy régiót
alkotnának, hiszen akkor az egy főre jutó GDP mértéke meghaladja az Európai Unió
átlagának 75 %-át. Ezzel a térség kikerülne az 1-es célterületek sorából, ezáltal a Pest megyei
polgárok 80 milliárd forinttól esnének el évente . Pedig erre a többletforrásra nagy szüksége
lenni a megyének, mert a magyarországi tendenciával ellentétben, itt nő a népesség, a
gyerekek, és ezáltal a későbbi munkavállalók száma . Örömteli, hogy Pest megyében nem
bezárni kell az iskolákat, óvodákat, hanem folyamatosan bővíteni, ugyanakkor természetesen
az évtizedek óta növekvő lakosság magával vonzza az infrastruktúra és a munkalehetőségek
fejlesztését, bővítését, illetőleg az erre vonatkozó igényeket .
Nyilvánvalóan egyetértünk abban, hogy az évenkénti 80 milliárd forint forráskiesés tovább
növeli Budapest és Pest megye között tátongó fejlettségi űrt.
Ezzel kapcsolatban kérdezném Öntől, hogy kívánnak-e változtatni a jelenlegi koncepción,
azaz hajlandók-e meghallani a Pest megyei emberek hangját és akaratát?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . november 11 .

Szij . tó Péter
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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